
Onderwerp: FW: Waalrese Traverse-Zuid. Ta.v. B&W.en Gemeenteraad. 

 

Geacht college van B&W, 

Geachte leden van de Gemeenteraad, 

 

N.a.v. de digitale bijeenkomst op dinsdagavond inzake het wegdek van de Traverse-Zuid, met 

wethouder J. Van Burgsteden en wethouder M. Pieters: 

 

Gaarne attentie van het hieronder vermeldde bericht, als commentaar op het verslag van onze 

digitale bijeenkomst van dinsdagavond 5 januari j.l.. 

Ik (wij) mogen er toch op vertrouwen dat U , wethouders van Burgsteden en Pieters, wel duidelijk het 

verzoek voor stil asfalt hebt meegekregen. Dat dat niet in de stukken staat van de projectleider doet 

niets af aan het feit dat voor de belanghebbenden de optie van stil asfalt de grootste voorkeur heeft.  

Hoogachtend, 

 

Van:  

Verzonden: donderdag 7 januari 2021 18:01 

 

Onderwerp: Waalrese Traverse-Zuid 

 

Geachte redactie “Opinie”,                                                                                                        

 

Gaarne aandacht voor mijn reactie op het artikel in ED van 7 januari 2021: “Omwonenden Waalrese 

Traverse willen stille stenen”.  

Verslag van Dwayne Vrancken. 

 

“Stenig gedoe in Waalre” 

In het ED van donderdag 7 januari j.l. wordt verslag gedaan van de digitale bijeenkomst in Waalre 

over het wegdek van de Traverse-Zuid. 

Dat de Gemeente Waalre niet (met de nieuwe wethouders wel ?) luistert naar de wensen van haar 

inwoners is bekend, maar dat een verslaggever van het ED dat ook niet doet, mag toch bedenkelijk 

genoemd worden! 

Immers wie echt luisterde tijdens die bijeenkomst, kan niet anders dn gehoord hebben dat de 

aanwonenden van de Traverse-Zuid van mening zijn dat de zeer ernstige vorm van geluids- en 

trillingsoverlast alleen adequaat verholpen kunnen worden door het gebruik van stil-asfalt. Hoe blij 

waren de bewoners niet, toen in de jaren 1990 (!) de straatstenen vervangen werden door asfalt! 



In de huidige discussie is de asfalt optie al eerder in een enquêtevraag aan de belanghebbenden 

weggelaten, zodat bij beantwoording voor de asfalt optie niet gekozen kon worden. 

Nu in de digitale bijeenkomst de asfalt optie duidelijk de voorkeur krijgt, zou dit toch zeker in het 

genoemde verslag nadrukkelijk aan de orde gesteld moeten zijn.  

Hopelijk luisterde de nieuwe wethouder Jan van Burgsteden wel goed! 

 Waalre. 

 

 


